
  Zápis   ze  zasedání zastupitelstva obce Kostelce u Heřmanova Městce 

konaného dne 18.6.2015 v 19 hod 

 
1. Starosta přivítal zastupitele a hosty na zastupitelstvu obce Kostelec u Heřmanova Městce. 
 

       2. Starosta navrhl ověřovatele zápisu :  pana   F.Jablečníka, pana J. Škodného 

Zastupitelstvo obce k bodu č.2 návrh Na ověřovatele zápisu usnesení č. 22/2015 zastupitelstvo 
obce SCHVALUJE ověřovatele zápisu : pana  pana   F.Jablečníka, pana J. Škodného 
Hlasování:             pro  :  7          proti: 0         zdržuje : 0 
 
        3. Starosta seznámil  přítomné s programem   jednání  zastupitelstvo obce. / příloha č. 1/  

Zastupitelstvo obce k bodu č.3  usnesení č. 23/2015 zastupitelstvo obce  SCHVALUJE program 
jednání zastupitelstva obce. /příloha č. 1/ 
Hlasování :         pro  : 7         proti: 0         zdržuje : 0 
 

        4. Starosta seznámil členy zastupitelstva obce s firmami pro výběrové řízení na mýtní těžbu v 
lese obce   Kostelec  u H. M. na r. 2015/příloha č. 2/ 
Místostarostka Eva Jiráková seznámila s otevíráním obálek výběrového  řízení na mýtní těžbu lesy 
Obec Kostelec u Heřmanova Městce porost 107Db 11,Db 12,a Eg 10.Bylo osloveno osm firem, z toho 
se zúčastnilo  pět firem. Komise pro výběrové  řízení na mýtní těžbu lesy Obec Kostelec u Heřmanova 
Městce porost 107Db 11,Db 12,a Eg 10 ve složení Eva Jiráková, Jiří Skokan a Jaroslav Kudrna navrhlo 
jako vítěze firmu Stora Enso Wood Products   Ždírec, s.r.o. ,P. Řezníček ,Nádražní 66 , 582 63  Ždírec 

nad Doubravou s nejvyšší nabídkou -  548.427,50Kč. 
Po té co zastupitelé obce neměli dotazy,  nechal starosta hlasovat. Výběrové řízení na mýtní těžbu v 
lese obce Kostelec u H. M na r. 2015/příloha č. 2/Nejvyšší nabídku firmy Stora Enso Wood Products   
Ždírec, s.r.o. cena 548.427,50Kč 

Zastupitelstvo obce k bodu č. 4 usnesení č. 36a/2015  SCHVALUJE: 
    Výběrové řízení na mýtní těžbu v lese obce Kostelec u H. M na r. 2015/příloha č. 2/ 
Nejvyšší nabídku firmy Stora Enso Wood Products   Ždírec, s.r.o. cena 548.427,50Kč 
Hlasování :    pro : 7                    proti:   0                      zdržuje : 0 
 

    5.K bodu k bodu č. 4 - ukončení spolupráce s lesním správcem, LHO  p. Cejnarem. 
Místostarostka  zastupitelům obce nastínila důvody pro ukončení spolupráce a to tyto:  

a) jiná představa o spolupráci s  lesním správcem, LHO –  a) měl by upozornit ,že ceny v prvním 
kole výběrového řízení na mýtní těžbu jsou vzhledem k okolnostem na trhu nízké, a proto 
pro obec nevýhodné. 
                                                                                               b) návrh firem ,u kterých je předpoklad 
dobré nabídky a dobré platební morálky. 
c) stav po předání jako ukončené probírky 40-ti letý les   - špatné označení stromů 
                                                                                                        - nevykácený označený porost 
                                                                                                        - poškozený porost a neošetřený 

 - k bodu č. 4 usnesení č. 36b/2015 zastupitelstvo obce SCHVALUJE: 
Ukončení spolupráce s lesním správcem, LHO  p. Cejnarem 
                                     pro : 7                   proti:   0                      zdržuje : 0 
Dále bylo ZO informováno ,že s lesní správce, LHO  p. Cejnar napraví chyby u probírky 40-ti 
letý les .(ošetření poškozeného porostu, do značí všechen porost, který je nutné pokácet a zadá 
palivo na samovýrobu, cena dle porostu až 200Kč dle druhu porostu. 



Nyní se hledá a jedná o novém lesním správci, LHO a ZO obce bude informováno o průběhu 
jednání o novém lesním správci a LHO. Pan Skyva doporučuje Českou komoru lesních 
hospodářů – např. Ing.Šafka. 
 
 
         6. Starosta seznámil zastupitelstvo obce se záměrem obce odprodat část p.p.č. 904/1 
v k.ú. Kostelec u H.M./příloha 3a/.Po té navrhl jiné řešení vzhledem k tomu,že by mohlo dojít 
k zúžení pozemní komunikace a podal návrh dle přílohy  3b.Do smlouvy bude zaneseny 
podmínky výsadby dřevin.( zda vůbec moci nový majitel vysázet dřeviny na tomto pozemku, 
aby nebyla ohrožena opěrná zeď. ) ZO neměli dotazy a proto se přistoupilo ke 
hlasování.Starosta vše projedná snovým majitelem pozemku. 
- k bodu č. 5 usnesení č. 37/2015 zastupitelstvo obce :  BERE NA VĚDOMÍ záměr obce 
odprodat část p.p.č. 904/1 v k.ú. Kostelec u H.M./příloha č.3b/ 
                                       pro :  7                   proti:   0                      zdržuje : 0 
 
         7. Starosta seznámil zastupitelstvo obce se záměrem obce  o   prodeji části obecního 
pozemku p.p.č 915/17 /příloha č.4/.Tento záměr byl již přijat v minulém složení 
zastupitelstva vzhledem k časové prodlevě ,  byl znovu předložen. ZO neměli dotazy a proto 
se přistoupilo ke hlasování. 
k bodu č. 6 usnesení č. 38a/2015 zastupitelstvo obce SCHVALUJE  Záměr o   prodeji části 
obecního pozemku p.p.č 915/17 /příloha č.4/  pro :  7            proti:  0               zdržuje : 0 
 
         8. Starosta seznámil zastupitelstvo obce se následnou  Smlouvou o   prodeji části 
obecního pozemku p.p.č 915/17 /příloha č.5/. Neboť ZO neměli dotazy, starosta navrhl 
hlasovávání o smlouvě o prodeji části obecního pozemku p.p.č 915/17 /příloha č.5/.7. 
 k bodu č. 6 usnesení č. 38b/2015 zastupitelstvo obce SCHVALUJE - Smlouvu o   prodeji části 
obecního pozemku p.p.č 915/17 /příloha č.5/ pro:  7        proti:  0                      zdržuje :0 
 
        9. Starosta seznámil zastupitelstvo obce s celoročním hospodařením DSO 
Heřmanoměstecko za rok 2014 včetně zprávy kontrolní skupiny KÚ Pardubického kraje o 
výsledku hospodaření za rok 2014. Na dotaz pana Škodného – co je DSO Heřmanoměstecko, 
bylo odpovězeno : Je to sdružení, díky kterému obec získává informace převážně o dotacích, 
možností čerpání ...  Po té již nebyly dotazy a přistoupilo se k hlasování.  
K bodu č. 7 a 8 usnesení č. 39/2015 zastupitelstvo obce SCHVALUJE- Celoroční hospodaření 
DSO Heřmanoměstecko za rok 2014 včetně zprávy kontrolní skupiny KÚ Pardubického kraje 
o výsledku hospodaření za rok 2014 bez výhrad. /příloha č.6/  

 
      10. Starosta seznámil zastupitelstvo obce s celoročním hospodařením obce za rok 2014 
včetně zprávy kontrolní skupiny KÚ Pardubického kraje o výsledku hospodaření obce 
s výhradou nedostatku uvedeného ve zprávě o výsledku hospodaření za rok 2014 a vysvětlili 
nedopatření ohledně nedoplatku a následnou nápravou a to tak ,že  dosavadnímu 
místostarostovi bude doplacena odměna v plné výši v termínu - zpracování mezd za měsíc 
červen 2015 – 18.7.2015.ZO nemělo dotazy a proto nechal starosta hlasovat. 
K bodu č. 9 a 10 usnesení č. 40/2015 zastupitelstvo obce: SCHVALUJE- celoroční hospodaření 
obce za rok 2014 včetně zprávy kontrolní skupiny KÚ Pardubického kraje o výsledku 
hospodaření obce s výhradou nedostatku uvedeného ve zprávě o výsledku hospodaření za 
rok 2014 a přijímá toto opatření: 



- Dosavadnímu místostarostovi bude doplacena odměna v plné výši 
- Termín: zpracování mezd za měsíc červen 2015 – 18.7.2015/příloha č.7/ 

pro : 7                   proti: 0                         zdržuje : 0 
 
11. Starosta seznámil zastupitelstvo obce s účetní uzávěrkou a vzhledem k tomu, že nebyly 
dotazy a po té nechal hlasovat o schválení účetní uzávěrky. 
K bodu č. 11 usnesení č. 41/2015 zastupitelstvo obce SCHVALUJE: 
Účetní uzávěrku za rok 2014 – Obec Kostelec u Heřmanova Městce. /příloha č.8/ 
pro : 7                   proti: 0                         zdržuje : 0 
 
12. Starosta seznámil zastupitelstvo obce s rozpočtovým opatřením č.3/2015 a vzhledem 
k tomu, že nebyly dotazy a po té nechal hlasovat. 
K bodu č.12  usnesení č. 42/2015 zastupitelstvo obce  BERE NA VĚDOMÍ rozpočtové opatření 
č. 3/2015/příloha č.9/ pro :   7                   proti:   0                       zdržuje : 0 
 
13. Starosta seznámil zastupitelstvo obce se Smlouvou o poskytnutí nadačního příspěvku 
z prostředků nadačního fondu CEMEX a vzhledem k tomu, že nebyly dotazy a po té nechal 
hlasovat. 
 K bodu č. 13 usnesení č. 43/2015 zastupitelstvo obce  SCHVALUJE: Smlouvu o poskytnutí 
nadačního příspěvku z prostředků nadačního fondu CEMEX  pro :7        proti:0          zdržuje : 0 
/příloha č.10/ 
Drť by se mohla použít na cestu u pana Jakymczuka a pana Limberského v místě , kde se točí 
popeláři. 
 
14. K bodu různé: 
a) Infokanál - na základě dohody zastupitelů budou občané, kteří se podepsali souhlas p. 
Škodnému s registrací do infokanálu , budou zaregistrování a posléze znovu obesláni, pokud 
se skutečností zařazení do registru nesouhlasí , samozřejmě mohou kdykoliv na úřadě 
vyjádřit nesouhlas a být z registu vyřazeni. 
p. Jakymzuck – poděkoval za Infokanál a tlumočil kladné odezvy od občanů obce 
b) lípy u kostela – vzhledem k ohrožení na zdraví je nutné ošetřit lípy u kostela – zařídí 
starosta 
c) p. Kudrna – informoval o nutnosti opravy oplocení hřiště, než dojde k jeho úplnému 
zničení. 
 
   Zapsala: Eva Jiráková 
Ověřovatel zápisu :   František Jablečník 
                                              Josef     Škodný                                                                        
 
                                                                                                            Starosta  
                                                                                                Ing. Lubomír Jankovský 
 
 
 
 
 


